



: : 期刊全文 : : 未安装PDF浏览器的用户请下载

对健美操与艺术体操运动项目的比较
沈芝萍

浏览次数 32785



(台州学院 体育系, 浙江 临海317000)

摘要: 健美操和艺术体操运动作为学校强身健体的重要内容和手段之一, 在各高校已蓬勃开展。通过对这两项运动的共性和个性进行探讨, 使学生正确认识两者之间的关系, 更好地合理安排、选择自己所喜爱的运动项目, 以培养持久的兴趣, 真正为实现终身体育打下基础。关键词: 健美操; 艺术体操; 高校; 全民健身

中图分类号: G831.3 文献标识码: A 文章编号: 1006-7116(2002)06-0088-03

On the significance of offering a course on how to survive in the field
ZHANG Hui-hong¹, CHEN Zuo-song², YAN Yan-jian², ZHU Wei-qiang²

(1. Department of Physical Education, Nanjin Institute of Physical Education, Nanjin 210014; 2. Institute of Physical Education and Health, East China Normal University, Shanghai 200062, China)

Abstract: It is in accordance with the modern educational ideology to provide a PE course in higher educational institutions on how to survive in the field, which is also intended to meet the demands of further reform on PE curriculum as well as a fundamental means to reach the aim of PE education in colleges and universities.

Key words: surviving in the field; PE curriculum in colleges and universities; course; significance

[【关闭窗口】](#)

2008年		
第1期	第2期	第3期
第4期	第5期	
2007年		
第1期	第2期	第3期
第4期	第5期	第6期
第7期	第8期	第9期
2006年		
第1期	第2期	第3期
第4期	第5期	第6期
2005年		
第1期	第2期	第3期
第4期	第5期	第6期
2004年		
第1期	第2期	第3期
第4期	第5期	第6期
2003年		
第1期	第2期	第3期
第4期	第5期	第6期
2002年		
第1期	第2期	第3期

[第4期](#) [第5期](#) [第6期](#)

2001年

[第1期](#) [第2期](#) [第3期](#)

[第4期](#) [第5期](#) [第6期](#)

JOURNAL

OF

体育学刊

PHYSICAL EDUCATION

JOURNAL

你是第 2056835 位访问者

版权所有：体育学刊 粤ICP备05080741号 技术支持：网天科技
地址：广州石牌华南师范大学公体楼303 邮编：510631
电话：020-85211412 传真：020-85210269 邮箱：
tyxk@scnu.edu.cn